
Fra: Sveinung Kvamme 

Sendt: tirsdag 25. juli 2017 13.36 

Til: 'Sæther, Anne Stine' 

Emne: SV: 17/9483 Svar på førespurnad om innsyn - kjøp av legetenester 

 

Hei! 

Dette gjeld ikkje utbetaling for leige av legevikar frå byrå. Vi har ikkje leigd frå byrå i 2015 eller 2016. 

 

Venleg helsing 
Sveinung Kvamme 
 

Fra: Sæther, Anne Stine [mailto:stine@vg.no]  
Sendt: tirsdag 25. juli 2017 13.17 

Til: Sveinung Kvamme 

Emne: Re: 17/9483 Svar på førespurnad om innsyn - kjøp av legetenester 

 

Hei og takk for svar! Er dette utbetalinger for leie av legevikar fra byrå? Hvilket byrå? Har dere leid fra 

byrå i 2016 eller 2015? Hilsen anne stine, VG  

 

Den 25. jul. 2017 kl. 10.17 skrev Sveinung Kvamme <Sveinung.Kvamme@radoy.kommune.no>: 

 

                 
VG v/ Anne Stine Sæther 
 
  
    
  

 
  

Referansar: Saksbehandlar: Dato: 
Dykkar:   Sveinung Kvamme 25.07.2017 
Vår: 17/72 - 17/9483 sveinung.kvamme@radoy.kommune.no    
  

Svar på førespurnad om innsyn - kjøp av 

legetenester 

Vi viser til førespurnad om innsyn i kjøp av legetenester frå private. Radøy kommune 

har i ei årrekkje hatt driftsavtale med private legar.  
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Rekneskapen er ikkje heilt ajour når det gjeld bokføringa av desse kostnadene, men 

pr juli 2017 vil det vera kostnadsført ca 1,3 mill på art 370 (Kjøp av tenester frå 

private), funksjon 241 (Diagnose, behandling, rehabilitering).  

Vi vonar dette er eit tilfredsstillande svar. 

Med helsing 
  

  

Sveinung Kvamme    
økonomisjef   
  

Dette dokumentet er elektronisk godkjent og har difor ingen signatur. 

  

Vedlegg: 
  
  

Kopi til: 
       
  

Mottakarar:       
VG v/ Anne Stine Sæther      
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